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Hei 

Jeg skriver på vegne av Dalabrekkå velforening. Vi har akkurat hatt årsmøte og der kom det fram 
en sak som omhandler gangstien som går mellom Dalabrekkå og Hetlandsfeltet på Avaldsnes. 
Etter det vi kan se er det en kommunal gangvei. Gangveien blir hyppig benyttet av både 
skolebarn, turgåere og beboere i Dalabrekkå som bruker denne når de skal til butikkene på 
Avaldsnes. Et medlem i Dalabrekkå velforening har i en mannsalder holdt denne gangstien ved 
like mtp. klipping av gress, rydding av søppel / glasskår, hundeavføring osv. Han ønsker nå litt 
avlasting til dette og det ble diskutert hva som kan gjøres. Vi i Dalabrekkå velforening er ikke 
fremmed for å bidra med vedlikehold i nærmiljøet og forsøker å holde bl.a. lekeplassen i 
Dalabrekkå i god stand velholdt / nyfrisert. Vi kan også være med å holde denne gangstien pen, 
men lurer da på om kommunen kan bidra med noen grep for evt. å forenkle vedlikehold. Det kom 
opp flere momenter: 

1. Det er noe uhåndterlige skråninger og "grøfter" på oppsiden av gangstien. Her er krevende å 
kjøre over med en vanlig plenklipper. Kunne disse skråningene vært enten fjernet, eller glattet ut 
på noen måte, og kunne evt. kommunen med sitt utstyr bidratt med dette og så kunne 
velforeningen bidratt med vedlikehold etter dette? (bilde vedlagt) 
2. Det er en hekk i privat eie når man kommer inn mot Hetlandsfeltet (Liljevegen 24). Denne 
vokser fritt og det er snart ikke mulig å passere på den kommunale gangstien med f.eks. en 
barnevogn. Medlemmer i Dalabrekkå velforeningen har forsøkt å ta kontakt med vedkommende 
for å komme til enighet om hvordan dette kan løses, men har ikke lykkes i å nå fram med 
budskapet. Hva gjør vi i en slik situasjon? Kan kommunen gjøre noe konkret i forhold til dette? 
(bilde vedlagt) 

Vi håper kommunen kan hjelpe oss i denne saken. 

Mvh. Lars Martin Rød 




